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شناسایی ۹۵۲۴ بیمار جدید کرونا در کشور
بنابر اعلام وزارت بهداشت، طی ۲۴ ساعت ۹۵۲۴ بیمار جدید کرونا در کشور 
شناســایی شدند ومتاســفانه در این بازه زمانی ۲۴۱ بیمار نیز جان خود را از 
دســت دادند.به گزارش ایسنا، از روز 7 اســفندماه تا روز ۸ اسفندماه ۱۴۰۰ 
و بر اســاس معیارهای قطعی تشــخیصی، ۹ هــزار و ۵۲۴ بیمار جدید مبتلا 
به کووید۱۹ در کشــور شناسایی شــد که یک هزار و ۶۸۲ نفر از آنها بستری 
شدند.مجموع بیماران کووید۱۹ در کشور به 7 میلیون و ۴۰ هزار و ۴۶7 نفر 
رسید.متاسفانه در طول ۲۴ ساعت، ۲۴۱ بیمار کووید۱۹ جان خود را از دست 
دادنــد و مجموع جان باختگان این بیماری به ۱۳۶ هزار و ۶۳۱ نفر رســید.
خوشــبختانه تا روز ۸ اسفندماه ۶ میلیون و ۶۳۴ هزار و ۱۲۶ نفر از بیماران، 
بهبود یافته و یا از بیمارســتانها ترخیص شده اند.۴ هزار و ۴۹ نفر از بیماران 
مبتلا به کووید۱۹ در بخش های مراقبت های ویژه بیمارســتانها تحت مراقبت 
قرار دارند.تا روز ۸ اسفندماه ۴7 میلیون و ۱۶۸ هزار و ۹۸۹ آزمایش تشخیص 
کووید۱۹ در کشــور انجام شده است.۱۸۴ شهرستان در وضعیت قرمز، ۱۸7 
شهرســتان در وضعیت نارنجی، 7۶ شهرستان در وضعیت زرد و ۱ شهرستان 

در وضعیت آبی قرار دارند.
همچنین بنابر اعلام وزارت بهداشــت، در یک شبانه روز ۱۴۴ هزار و ۴۱۲ دُز 
واکســن کرونا در کشور تزریق شده است.به گزارش ایسنا، تا روز ۸ اسفندماه 
۶۲ میلیون و 7۳۹ هزار و ۶۳۵ نفر دُز اول، ۵۵ میلیون و ۴۱۸ هزار و ۲۰ نفر 
دُز دوم و ۲۲ میلیون و ۹۹۲ هزار و 7۵7 نفر نیز دُز ســوم واکسن کرونا را در 
کشور تزریق کرده اند.به این ترتیب مجموع واکسن های تزریق شده در کشور 
به ۱۴۱ میلیون و ۱۵۰ هزار و ۴۱۲ دُز رسید.همچنین در یک شبانه روز ۱۴۴ 

هزار و ۴۱۲ دُز واکسن کرونا در کشور تزریق شده است.

عیدی بازنشستگان تامین اجتماعی
 پرداخت می شود

در آســتانه عید سعید مبعث؛ عیدی بازنشســتگان و مستمری بگیران تامین 
اجتماعی پرداخــت می گردد.به گزارش روابط عمومــی اداره کل غرب تهران 
بزرگ، دکتر ســعید حسینی، مدیر کل تامین اجتماعی غرب تهران بزرگ که 
در حاشــیه دیدار با کارکنان این اداره کل ســخن می گفت: با ذکر مطلب بالا 
افزود: بیش از ۵۰% از بازنشســتگان طی ۲ روز گذشــته عیدی به حسابشان 
واریــز گردید. بنا داریم تا پیش از عید مبعــث و در نهایت تا پایان این هفته 

عیدی این عزیزان پرداخت شود.
دکتر حسینی با اشاره به جمعیت بازنشستگان و مستمری بگیران تحت پوشش 
تامین اجتماعــی گفت: بیش از ۳ میلیون و ۳۰۰ هزار نفر از بازنشســتگان، 
مســتمری بگیران و ازکارافتادگان تحت پوشش حمایت های تامین اجتماعی 
قرار دارند که از این تعداد بیش از 7۶۰ هزار نفر در استان تهران می باشند که 
۲۹۸ هزار نفر از بازنشســتگان، مستمری بگیران و ازکارافتادگان تحت پوشش 
اداره کل تامین اجتماعی غرب تهران بزرگ می باشند.وی در خصوص کسانی 
که به هر علتی عیدی به حسابشــان واریز نشــده، توضیح داد: بازنشستگان 
و مســتمری بگیران که تا پایان هفته جاری عیــدی دریافت نکردند، با تلفن 
۱۴۲۰ یا با مراجعه به واحد مســتمری بگیران شــعب نسبت به عدم واریزی 
عیدی خود اقدام نمایند.حســینی در خصوص تاخیر در پرداخت عیدی سال 
جاری گفت: در خصوص پرداخت عیدی تاخیری صورت نگرفته اســت و پس 
از دســتور رئیس جمهوری و به محض تعیین سقف عیدی و ابلاغ آن از سوی 
هیات دولت در کمتر از یک هفته نســبت به کارســازی بودجه و واریز آن به 
حســاب یکایک بازنشستگان اقدام گردید که جا دارد از تلاش دکتر موسوی، 
مدیر عامل ســازمان تامین اجتماعی و دیگر مسئولان و کارکنان تشکر نمایم.
مدیر کل تامین اجتماعی غرب تهران بزرگ تصریح نمود عیدی بازنشستگان 
و مســتمری بگیران بر مبنای ۱ میلیون و ۶۰۰ هزار تومان و متاهلان حداقل 
۲ میلیون تومان می باشــد و اگر فرزندی داشــته باشند نیز به ازای هر یک از 

فرزندان ۱۵۰ هزار تومان دریافت خواهند کرد.
وی در خصــوص تعیین مبلغ عیدی تاکید کرد: مبلغ عیدی از ســوی دولت 
محتــرم و مانند عیدی کارکنان دولت اعلام گردیــد و ارقام عیدی یک دهه 
گذشته نشان می دهد هر بازنشسته تامین اجتماعی با سابقه ۲۰ سال پرداخت 
حق بیمه از سال ۱۳۹۰ تا سال ۱۳۹۹ مجموعا 7 میلیون و 7۹۸ هزار تومان 

عیدی دریافت کرده اند.

کاهش ۱۰ روزه زمان صدور پروانه ساختمانی 
در شهرداری منطقه یک

زمان صدور پروانه ساختمانی در حوزه معاونت شهرسازی و معماری شهرداری 
منطقــه یــک، با کاهــش  ۱۰ روز کاری به ۴۰ روز رســید.به گزارش روابط 
عمومی شــهرداری منطقــه یک، حمید رضا حاجوی شــهردار این منطقه در 
ســومین اجلاس سراسری ســازندگان و طراحان تهران که با حضور مدیران 
حوزه شــهری، عمرانی و ساختمانی، ســازندگان و معماران برتر مناطق ۲۲ 
گانه تهران، اعضای انجمن انبوه سازان استان تهران، دفاتر معماری تاثیرگذار 
کشور، شرکت های ســاختمانی مطرح تهران و اعضای منتخب سازمان نظام 
مهندسی ساختمان اســتان تهران در هتل اسپیناس پالاس برگزار شد اظهار 
کرد: امروز شــهرداری منطقه یک افتخار این را دارد که در ۱۰۰ روز گذشته 
۵۰۰ میلیارد تومان از حق شهر رو پس از آزادسازی از متصرفان به بیت المال 

برگردانده است.
وی گفت: با توجه به اجلاسی که چندی پیش با سازندگان منطقه یک برگزار 
شد، ۲۳ جلسه ی مجزا بدون واسطه با سازندگان و سرمایه گذاران منطقه به 
صورت مســتمر در راستای مانع زدایی و رفع مشکلات سازندگان و به صورت 
چهره به چهره در حوزه ی شهرســازی و معماری برگزار شد.حاجوی توسعه 
ی متوازن در راستای عدالت شهری را  به عنوان مبنای نظریه شهردار منطقه 
یک در حوزه ی مدیریت شهری دانست و افزود: برابر عهدی که داشتیم هرجا 
نیاز به تفســیر ضوابط و مقررات است به نفع مردم و حقوق عامه تفسیر انجام 
شــده اســت و برای ضوابط و مقررات شهرسازی و معماری تدارك ویژه برای 
منطقه یک در نظر داریم و پیشنهادات لازم را به معاونت شهرسازی شهرداری 

تهران ارائه داده ایم.

به مناسبت روز جهانی سرطان
 اماکن تاریخی ایران نارنجی شدند

به مناســبت روز جهانی ســرطان، تعدادی از ابنیه تاریخی و تجاری کشور به 
دعوت موسسه خیریه محک به رنگ نارنجی درآمدند.

برج آزادی تهران، گنبد جبلیه کرمان، ســرای عامری های کاشــان، عمارت 
یخچال اصفهان، حســینیه شــاه ابوالقاســم یزد و مرکز خرید سانا در تهران 
براســاس عمل به مســئولیت اجتماعی خود و به دعوت محک با پیوستن به 
کمپین آگاهی رســانی درخصوص بیماری ســرطان و به مناسبت روز جهانی 
سرطان به رنگ نارنجی درآمدند.هدف از این اقدام اطلاع رسانی هر چه بیشتر 
در خصوص بیماری ســرطان در بین تمامی اقشــار جامعه است. این کمپین 
 CLOSE THE( »با عنوان »دسترســی عادلانه به مراقبت های ســرطان
CARE GAP( به همت محک و به مناسبت روز جهانی سرطان )۱۵ بهمن 

ماه( راه اندازی شده بود.

تلاش برای احیای خیابان گوته
 تا پایان سال جاری

سرپرســت اداره کل هماهنگــی فنــی و عمرانــی مناطق و ســازمان های 
شــهرداری تهران، از تلاش برای احیا و ساماندهی خیابان گوته تا پایان سال 
جــاری خبر داد.به گــزارش پایگاه خبری معاونت فنی و عمرانی شــهرداری 
تهران، ســید محمد فیاض که در حاشــیه نشســت اداره کل هماهنگی فنی 
و عمرانی مناطق و ســازمان های شــهرداری تهران با معاونت فنی و عمرانی 
شــهرداری منطقــه ۱۲ ســخن می گفــت، ضمن اعــلام خبر فــوق افزود: 
بهســازی معابر فرســوده منطقه ۱۲  با هماهنگی ســازمان نوســازی شهر 
تهــران در اولویت قــرار دارد و از این رو ضروری اســت اقدامات لازم جهت 
 افزایش مشــارکت پیمانــکاران در مناقصات عمرانی منطقه در دســتور کار

 قرار گیرد.
به گفته فیاض، در این نشســت که با هدف بررســی عملکرد منطقه ۱۲ در 
خصــوص هزینه کرد اعتبــارات و وضعیت اجرای پروژه هــای عمرانی برگزار 
شــد، گزارشی از اقدامات معاونت فنی و عمرانی منطقه در خصوص پیشرفت 
فیزیکی و ریالی پروژه های در حال اجرا و نیز مشــکلات و موانع اجرایی پیش 
روی این طرح ها ارائه و مقرر شــد سیاست های تشویقی لازم با هدف بهبود 

وضعیت ارجاع کار به پیمانکاران اعمال شود.

اخبار کوتاه
عیدی بازنشستگان، کفاف یک مهمانی ساده را نمی دهد! 

معیار تعیین عیدی بازنشستگان کارگری باید تغییر کند

دبیر کمیته علمی کشوری کرونا اعلام کرد

عدم اثربخشی »فاویپیراویر« در درمان کووید

آغاز ثبت نام طرح ترافیک خبرنگاران از ۱۵ اسفند

افزایش ۲۰ تا ۲۵ درصدی بهای خدمات بهشت زهرا)س(

برنامه های گرامیداشت روز شهید اعلام شد

گروه اجتماعی – ســعید تهرانــی: در حالی که هر 
ســاله رقم عیدی مشــمولان قانــون کار، دو برابر حقوق 
تعیین می شــود، پرداخــت مبلغ ثابت به عنــوان عیدی 
به بازنشســتگان کارگری، رفتاری غیرعادلانه اســت که 
متاســفانه باب شده اســت. آنچه این موضوع را غیر قابل 
تحمل تر می کند این است که این رقم بسیار پایین تعیین 
می شــود! سال گذشــته رقم عیدی بازنشستگان کارگری 
همچــون کارمندان دولت یک و نیم میلیون تومان تعیین 
و پرداخت شــد و امسال نیز علی رغم تورم کمرشکن این 
مبلغ تنها صد هــزار تومان افزایش یافت. اما آیا واقعا یک 
میلیون و ششــصد هزار تومان می توانــد مبلغ هزینه های 

مربوط به عید یک بازنشسته را پاسخگو باشد؟! 
شــاید در وهله اول بــه نظر آید که بازنشســتگان هزینه 
چندانــی برای عید ندارنــد اما وقتی به ایــن نکته توجه 
کنیم که بازنشستگان عموما به عنوان بزرگترهای فامیل، 
هزینه هــای مضاعفی برای عید دارند، ضرورت تجدید نظر 
در این رفتار غیر عادلانه بیشــتر به چشــم می آید. کافی 
است فقط نگاهی به قیمت میوه، شیرینی و آجیل در این 
روزهــا بیندازیم؛ یا با توجه به افزایش سرســام آور قیمت 
برنج، گوشــت و مرغ در ماه های اخیر، هزینه یک مهمانی 
شــام را محاســبه کنیم تا ببینیم که مبلغ یک میلیون و 
ششــصد هزار تومان حتی کفاف یک پذیرایی ساده و یک 
وعده ای از اعضای خانواده بازنشســتگان را نمی دهد، چه 
برســد به اینکه آنها بتوانند با این مبلــغ، هزینه های ایام 

نوروز را تامین کنند.
این موضوعی اســت که در هفته های اخیر مورد اعتراض 
بسیاری از بازنشستگان و فعالان کارگری قرار گرفته است. 
رئیس کانون بازنشســتگان ســازمان تامین اجتماعی به 

تازگی گفته اســت: انتظار جامعه ی بازنشستگان از دولت 
رقمی بالاتر از این ها بود تا در شــرایط نامطلوب اقتصادی 
بازنشستگان شــرمنده ی خانواده هایشان نشــوند، با رقم 
عیدی اعلام شده دولت باید خود را در جایگاه بازنشستگان 
قرار دهند که آیا با ۱ میلیون و ششصد هزار تومان می توان 

کاری از پیش برد یا خیر؟
بازرس کانون بازنشســتگان کارگری تهران نیز هفته پیش 
تصریح کرده بود: ما توقع داریم ســازمان تامین اجتماعی 
مبلغی به عیدی مصوب دولت بیفزاید؛ به روال هر ســاله، 
عیدی بازنشســتگان کارگری برابر با عیدی بازنشستگان 
زیرمجموعه دولت تعیین می شــود اما مــا انتظار داریم با 

توجه به اوضاع بد معیشــتی بازنشســتگان کارگری و به 
دلیل اینکه مبلغ اعلامی دولت بســیار ناچیز است، سازمان 
تامیــن اجتماعــی از منابع داخلی خود قــدری به عیدی 
بازنشســتگان بیفزاید تا خانواده های کارگران بازنشســته 

شب عید، تا حدودی وضع معیشتی شان بهبود یابد.
خبرگزاری کارگری ایلنا نیز روز گذشته در گزارشی نوشت 
که بازنشستگان تامین اجتماعی از ناچیز بودن عیدی پایان 
سال انتقاد کردند. به گفته این بازنشستگان، پرداخت تنها 
یک میلیون و ۶۰۰ هزار تومان به حساب بازنشستگانی که 
مدت ها برای عیدی بیشتر مطالبه کرده اند، عادلانه نیست.
این بازنشستگان، خواستار »پرداخت مبلغی علاوه بر عیدی 

مصوب ســال قبل« به روال سال گذشــته شدند و اعلام 
کردند: انتظار داریم تا پایان سال سازمان تامین اجتماعی، 
مبلغی اضافه بر عیدی واریزی به عنوان مزایای پایان سال 
پرداخت کند. در عین حال، مســتمری بگیران زن ازعدم 
تعلــق مزایای عیــدی انتقاد کردند؛ یک مســتمری بگیر 
زن اســتان گیلان در این رابطه گفت: »به بازنشســتگان، 
مستمری بگیران و بازماندگان زن، مانند مردان حق تاهل 
و حق اولاد تعلق نگرفت؛ این در حالیســت که بسیاری از 
زنان سرپرست خانوار و تنها نان آور خانه هستند و سازمان 

بایستی در حق اینها عدالت را رعایت کند.«
یک بازنشســته گیلانی دیگر عنوان کرد: ســازمان تامین 
اجتماعی از منابع داخلی خود بایستی عیدی ها را افزایش 
می داد؛ حالا نیــز انتظار داریم مانند ســال قبل با تامین 
اعتبار، مبلغی به حســاب هر بازنشسته واریز شود. اینگونه 
بازنشستگان احســاس می کنند صدایشان شنیده شده و 

مطالبه گری شان بی ثمر نبوده است.
تلاش برای افزایش مبلغ ثابت عیدی بازنشســتگان تامین 
اجتماعی، در حالی اســت که علــی القاعده باید این افراد 
نیز همانند کارگــران عیدی دریافت کنند و تعیین میزان 
عیدی این افراد بر اساس کارمندان دولت، اقدامی عجیب و 
غیر منطقی است که هیچ کس حاضر نیست درباره منطق 
آن توضیــح بدهد! به نظر می رســد اگرچه در کوتاه مدت 
تلاش بــرای افزایش عیدی بازشســتگان اقدامی ضروری 
و لازم اســت، اما اصولی تر این اســت کــه مطالبه تغییر 
روش تعییــن عیــدی بازنشســتگان کارگــری جدی تر 
شــود و دولتمردان توجیه شــوند که معیار تعیین عیدی 
بازنشســتکان باید عیدی کارگران مشغول به کار باشد، نه 

عیدی کارمندان دولت!

دبیر کمیته علمی کشوری مقابله با کرونا گفت: پس از بازدید 
میدانی گروه مراقبت های ویژه کمیته علمی کشوری کرونا 
از شــهرهای قم، اراك و همدان از بخش های مراقبت های 
ویژه بیمارســتانها مشخص شــد که میزان مرگ و میر و 
بستری در افرادی که واکسن تزریق نکرده اند بیشتر بوده 
و بیــش از ۶۰ درصد مرگ و میر مربوط به این افراد بوده 
است.به گزارش ایسنا، دکتر حمیدرضا جماعتی در حاشیه 
شــصت و دومین جلسه کمیته علمی کشوری کرونا که در 
بیمارستان قلب شهید رجایی تهران برگزار شد با بیان این 
مطلب، اظهار داشت: در گزارش کمیته علمی مشخص شده 
افرادی که یک دُز واکســن کرونا تزریق کرده بودند، مرگ 
و میرشان بیشتر از افرادی بوده که دو دُز واکسن را تزریق 
کرده اند؛ بنابراین حتما باید واکسیناسیون تکمیل شود تا 
بدن ما ایمنی و حمایت بیشــتری در برابر امُیکرون داشته 
باشــد و در صورت ابتلا، منجر به بســتری در بخش های 
مراقبت های ویژه و مرگ و میر نشــود.وی افزود: گزارشی 
از ســازمان غذا و دارو در جلسه دیروز ارائه شد که در ماه 
اخیر میزان مصرف داروی فاویپراویر به شدت افزایش پیدا 
کرده و 7 برابر ماه های گذشــته شده که این هشدار بود. 
در مطالعات انجام شــده و پروتکل درمان کشور که توسط 
کمیته علمی کشــوری کرونا تهیه شــده به تایید معاونت 
درمان وزارت بهداشــت رســیده، این دارو هیچ جایگاهی 
در درمان کووید۱۹ و ســویه امُیکرون نــدارد.  جماعتی 
تاکید کرد: توصیه ما این اســت که باتوجه به اینکه هیچ 
یافته ای مبنی بر اثربخشــی فاویپراویر در درمان امُیکرون 
وجــود ندارد، این دارو برای بیمــاران کرونایی به ویژه در 
بخش ســرپایی تجویز نشــود. پروتکل درمانــی در موارد 

علائم خفیف بیماری، بر درمان های حمایتی، اســتراحت 
در منــزل و مصرف مایعات به مقــدار فراوان تاکید دارد و 
هیچ دارویی برای بیماران ســرپایی تا کنون توصیه نشده 
است.  دبیر کمیته علمی کشوری کرونا خاطرنشان کرد: در 
جلســه دیروز پروفسور ویسنته که رییس موسسه فینلای 
و ســازنده واکســن پاستوکووك اســت و همکاری بسیار 
خوب و مستمری با انستیتو پاستور در این واکسن داشته، 
گزارشــی ارائه کرد. در این گزارش عنوان شــد که حدود 
ســه میلیون کودك ۲ تا ۱۰ سال کوبایی، واکسن سوبرانا 
تزریق کرده اند.  وی ادامه داد: واکسیناســیون کودکان ۲ 
تا ۱۰ ســال کوبایی با واکسن سوبرانا باعث مهار بیماری و 
ایجاد ایمنی در آنها شده و نسبت به بالغین و نوجوانان، در 
این گروه سنی حدود ۹۹ درصد حمایت و تقویت سیستم 
ایمنی در برابر ویروس کرونا ایجاد و همین باعث شده که 
میــزان درگیری و مرگ و میر در مــوج امُیکرون در کوبا 
به شــدت کاهش یابد و این نشان از اثر واکسیناسیون در 
کودکان به ویژه ۲ تا ۱۰ ســال است.جماعتی خاطرنشان 
کرد: در جلســه دیروز پرسش و پاســخ هایی با پروفسور 
ویســنته از ســوی اعضای کمیته علمی کشــوری کرونا 
در مــورد پلتفرم های مختلف و عوارض واکســن مطرح و 
عنوان شــد که هیچ عارضه جدی با واکســن سوبرانا در 
۳ میلیــون کودك ۲ تا ۱۰ ســال در کوبا دیده نشــده و 
این واکســن کارایی ۹۹ درصد در این گروه ســنی داشته 
اســت.  دبیر کمیته علمی کشــوری کرونا گفت: در جلسه 
دیــروز همچنین در خصوص پیش بینی موج امُیکرون در 
کشور گزارشی ارائه شد. در روزهای اخیر میزان بستری در 
بیمارستانها و مرگ و میر بیماران کرونایی در حال کاهش 

است و پیش بینی می شود که در چند هفته آینده، از قله 
پیک ششــم عبور کنیم و در ســیر نزولی پیک امُیکرون 
قــرار بگیریم.  جماعتی تصریح کرد: انواع زیرشــاخه های 
 ۳.BA و   ۲.BA  ،۱.۱.BA  ،۱.BA شــامل  امُیکــرون 
شناســایی شــده و آنچه در برخی کشورها باعث شده که 
بعد از پیک اول امُیکرون، پیک دوم هم شــکل بگیرد این 
بوده که واریانت ابتدایــی BA.۱ یا BA.۱.۱ بوده و پس 
از آن واریانت BA.۲ که درصد کمتری در ابتدا داشته به 
 )۱.BA  دلیل قدرت تکثیر بیشــتر )یک و نیم تا دو برابر
سویه غالب شده و بنابراین شاهد پیک دوم هستیم.  بنابر 
اعلام روابط عمومی وزارت بهداشت، وی یادآور شد: توصیه 
ما به مردم برای پیشگیری از کرونا همچنان رعایت شیوه 
نامه های بهداشتی، عدم حضور در تجمعات تا حد امکان و 
نیز تکمیل واکسیناســیون کرونا به ویژه تزریق نوبت سوم 
در بالغین و همچنین واکسیناسیون زنان باردار و کودکان 
است.  دبیر کمیته علمی کشوری کرونا یادآور شد: کمیته 
علمی تا کنون هیچ تصمیمی برای تزریق دُز چهارم واکسن 
کرونا نگرفته و فعلا منتظر بررسی شواهد بیشتری هستیم 

تا بر اساس آنها تصمیم گیری جدید کنیم.
پیشنهاد ارسال پیامک به مالکان خودروهای 

ممنوع السفر کرونایی
رئیس مرکز اطلاعات و ارتباطات سازمان مدیریت بحران 
کشور پیشــنهاد کرد که با توجه به ممنوعیت سفر برای 
خودروهایی که مالکان شــان واکســن نزده انــد، پیامک 
»اطلاع رسانی برای رانندگان ممنوع السفر« ارسال شود.
به گزارش ایســنا، ترکیان در جلسه هماهنگی طرح های 
ترافیکی نوروز ۱۴۰۱ گفت: سازمان مدیریت بحران کشور 

بــرای حوادث غیرمترقبه و بلایــای طبیعی در ایام نوروز 
در آماده باش اســت و به زودی نامه آماده باش با امضای 
رئیس سازمان مدیریت بحران کشور به مدیران کل بحران 
اســتان ها در سراسر کشــور و همچنین استانداران ابلاغ 
خواهد شد تا تمهیدات لازم در خصوص حوادث پیش بینی 
نشــده در ایام نوروز متناسب با نوع مخاطرات هر استان و 
پیش بینی های انجام شده از سوی هواشناسی اتخاذ شود.
وی با بیان اینکه همچنین برابر مصوبات موجود بنا شد تا 
تمامی مکان های اســکان اضطراری در ایام سفرهای نوروز 
در اختیار مسافران قرار بگیرد، گفت: این مکان ها در هنگام 
وقوع حوادث پیش بینی نشده نیز می تواند به محلی برای 
اسکان اضطراری از سوی دستگاه های مربوطه بدل شود.

ترکیان با اشــاره به مصوبه ستاد کرونا مبنی بر ممنوعیت 
تردد خودروهایی که مالکان شان سه دز واکسن را تزریق 
نکرده اند، گفت: پیشــنهاد ما این اســت که با استفاده از 
بانک اطلاعاتی پلیس و ســتاد کرونا به رانندگان ممنوع 
السفر کرونایی پیامک ارسال شده و آنان در جریان اینکه 
از ترددشــان جلوگیری خواهد شد قرار بگیرند. همچنین 
ایــن موضوع می تواند منجر به اقدام این افراد برای تزریق 
دز سوم واکسن نیز بشود.براساس آخرین تصمیمات ستاد 
ملی مقابله با کرونا مقرر شــده تا خودروهای شخصی که 
مالکان آن ها یعنی کســانی که پلاك خودرو به نامشــان 
است در صورتی که سه دز از واکسن کرونا را تزریق نکرده 
باشــند به ازای هر ۲۴ ساعت تردد در شهرهای دیگر یک 
میلیون تومان جریمه شــوند که به این افراد رانندگان یا 
به عبارت دیگر مالکان خودروهای ممنوع السفر کرونایی 

گفته می شود.

سرپرست معاونت بهره برداری از سیستم های حمل و نقل 
و محدوده هــای ترافیکی ســازمان حمل و نقل و ترافیک 
جزئیــات ثبت نام طرح ترافیک ســال ۱۴۰۱ خبرنگاران 
را تشــریح کرد.به گزارش ایسنا عمار سعیدیان فر با اعلام 
خبر آغاز ثبت نام از خبرنگاران برای دریافت سهمیه طرح 
ترافیک ســال ۱۴۰۱ گفت: از روز ۱۵ اسفند ماه فرآیند 
ثبت نام آرم طرح ترافیک و کارت بلیت خبرنگاری ســال 
۱۴۰۱ خبرنــگاران آغاز می شــود و تــا ۳۰ فروردین ماه 

۱۴۰۱ ادامه خواهد داشت.وی با بیان اینکه اصحاب رسانه 
مطابق هر سال می توانند با مراجعه به سامانه »تهران من« 
نســبت به ثبت نام طرح ترافیک و کارت بلیت خبرنگاری 
اقدام کنند، گفت: خبرنگاران محترم می بایســت پس از 
ورود به سامانه تهران من و کلیک روی نام و نام خانوادگی 
خود وارد قســمت »خبرنگار هســتم« شوند و پس از آن 
مدارك خــود اعم از مدارك هویتــی، معرفی نامه، بیمه 
خبرنــگاری و یا ۱۰ اثر خود را در این قســمت بارگذاری 

کنند.به گفته ســعیدیان فر، به منظور تســریع تخصیص 
فرآیند کارت بلیت خبرنگاری، خبرنگاران فقط می توانند 
صرفاً در طرح ترافیک و یا کارت بلیت خبرنگاری ثبت نام 
کنند.وی تاکید کرد: به افرادی که ثبت نام طرح ترافیک 
انجام می دهند اما ســهمیه طرح ترافیــک خبرنگاری از 
ســوی رســانه مربوط به آنها تخصیــص نیابد، به صورت 
خــودکار کارت بلیت خبرنــگاری تخصیص خواهد یافت.
سرپرســت معاونت بهــره برداری از سیســتم های حمل 

و نقــل و محدوده های ترافیکی با تاکیــد بر اینکه عمده 
خبرنگاران، سال گذشته در این ســامانه ثبت نام کردند 
اما با این حال می بایست مدارك خود را مجدداً بارگذاری 
و بروزرسانی کنند.به گزارش روابط عمومی معاونت حمل 
و نقل و ترافیک شــهرداری تهران، وی خاطر نشان کرد: 
سهمیه های طرح ترافیک خبرنگاری سال ۱۴۰۰ تا زمان 
پایان تخصیص ســهمیه های ســال ۱۴۰۱ اعتبار خواهد 

داشت.

لایحه بهای خدمات قابل عرضه در سازمان بهشت زهرا)س( 
با ۱7 رای تصویب شــد که بر مبنای آن بهای خدمات قابل 
عرضه در ســال ۱۴۰۱ بین ۲۰ تا ۲۵ درصد رشــد خواهد 

داشت.
به گزارش ایسنا، مهدی پیرهادی در پایان پنجاهمین جلسه 
شورای شــهر تهران در ارتباط با جلسه دیروز شورای شهر 
تهران گفت: در این جلســه لایحه اصلاحیه مصوبه تعیین 
و اخذ خســارت حمل بار اضافه وسایل نقلیه باری در شهر 
تهران در دستور کار اعضای شورای شهر تهران قرار گرفت 
و بــه همراه این لایحه پیشــنهاداتی نیز به تصویب اعضای 
رسید.وی افزود: بررســی حق بهره برداری غرف به تفکیک 
نوع کاربری در بازارهای میادین میوه و تره بار و فرآورده های 
کشاورزی دستور بعدی جلسه دیروز بود که در این ارتباط 
مدیر عامل ســازمان میوه و تره بار شهرداری توضیحاتی را 
مطرح و در ادامه این لایحه با ۲۰ رای موافق و با پیشنهادات 
مطرح شــده به تصویب رســید.رئیس کمیسیون سلامت، 
محیط زیســت و خدمات شهری شورای شهر تهران افزود: 
در اکثر موضوعاتی که دیروز اعضای شــورای شــهر تهران 
تصمیم گیری کردند نگاه ویژه ای به ارائه خدمات مناســب، 

باکیفیت و بانازل ترین قیمت در دستور کار اعضای شورای 
شهر تهران قرار داشت و این موضوع در تعیین بهای خدمات 
به بخش های مختلف مورد توجه قرار گرفت.پیرهادی ادامه 
داد: به عنوان مثال در حوزه بازارهای میادین میوه و تره بار 
و همچنین فرآورده های کشاورزی تصمیم بر این شد که ۵۶ 
بازار میــوه و تره بار در محلات جنوبی محصولات خود را با 
۱۵ درصد تخفیف به شهروندان عرضه کنند که این موضوع 
نخستین باری اســت که در شورای شهر تهران به تصویب 
می رسد.وی با بیان اینکه تلاش خواهیم کرد سازمان میادین 
میوه و تره بار را به سمتی ببریم که واسطه ها را حذف کنیم 
گفت: ایــن موضوع نیاز به همراهی دولــت دارد تا بتوانیم 
میوه مناســب و باکفیت و ارزان در اختیار شــهروندان قرار 
بدهیم.وی استفاده از روش های نوین برای عرضه محصولات 
میادین را یکی دیگر از سیاســت های مدیریت شهری این 
دوره عنــوان کرد و افزود: با توجه بــه بیماری کرونا تلاش 
داریم تا تردد را در ســطح شــهر تهران کاهش بدهیم و بر 
همین اســاس اســتفاده از روش های نوین در دستور کار 
میادین میوه و تره بار قرار خواهد داشــت و بر اساس تاکید 
شورای شهر تهران این سازمان مکلف است در سال ۱۴۰۱ 

بستر این کار را به سرعت فراهم کند.پیرهادی همچنین در 
رابطه با بررســی لایحه نرخ بهای خدمات فعالیت مشاغل 
سیار و بی کانون گفت: در این ارتباط نیز مدیرعامل شرکت 
ساماندهی صنایع و مشاغل شهر تهران توضیحاتی را مطرح 

کرد و این لایحه با ۱۹ رای به تصویب رسید.
 بر اساس مصوبه شورای شهر تهران کیوسک روزنامه داران 
و گلفروشــی در سال آینده نسبت به سال جاری ۲۵ درصد 
افزایش خواهــد یافت.پیرهادی به تخفیــف ۳۵ درصدی 
کیوسک داران در قرارداد ســال ۹۹ آنها اشاره کرد و گفت: 
بــا توجه به اینکه در ســال ۹۹ افزایش ناگهانی در رابطه با 
اجاره کیوسک داران بوجود آمد، شورای شهر تهران تصمیم 
به تخفیف ۳۵ درصدی در اجاره ســال ۹۹ کیوســک داران 
به شــرط انجام تعهد آنها گرفــت.وی همچنین در رابطه با 
لایحه بهای خدمات قابل عرضه در ســازمان بهشــت زهرا 
تاکید کــرد: این لایحه نیز با ۱7 رای بــه تصویب اعضای 
شــورای شهر تهران رســید که بر مبنای آن بهای خدمات 
قابل عرضه در سال ۱۴۰۱ بین ۲۰ تا ۲۵ درصد رشد خواهد 
داشت. البته برای افرادی که بضاعت مالی آنچنانی ندارند نیز 
تسهیلاتی در نظر گرفته شــده است که آنهایی که در این 

شــرایط باشند از پرداخت بهای خدمات  قابل عرضه معاف 
خواهند بود و قبر رایگان در اختیار آنها قرار خواهد گرفت.
پیرهادی در رابطه با بررسی لایحه بهای خدمات و چگونگی 
اعمال نظارت بر جمع آوری و دفع پسماندهای ویژه پزشکی، 
صنعتی و کشاورزی نیز گفت: این لایحه نیز پس از بررسی 
در صحن شورا با ۱۹ رای موافق به تصویب رسید و به طور 
کلی بهای جمع آوری پسماند در سال آینده به طور متوسط 
۳۹ درصد نسبت به سال جاری افزایش خواهد یافت.رئیس 
کمیسیون سلامت، محیط زیست و خدمات شهری شورای 
شهر تهران در پایان با اشاره به تعیین بهای خدمات سازمان 
فرهنگی هنری شهرداری تهران گفت: در ارتباط با این لایحه 
نیز تاکید بر این شد که تنها یک قشر خاص و افراد مرفه از 
برج میلاد استفاده نکنند و شرایطی فراهم شود تا گروه های 
مختلف از برج میلاد بازدید داشته باشند که بر همین اساس 
قرار بر این شــد در روزهای خاص تخفیفات ویژه ای در نظر 
گرفته شود همچنین تخیفات ویژه تری برای مددجویان دو 
نهاد بهزیستی و کمیته امداد بر مبنای امضای تفاهمنامه بین 
 معاونت فرهنگی و اجتماعی شــهرداری و این دو نهاد ارائه

 خواهد شد.

رئیس بنیاد شهید و امور ایثارگران،برنامه های گرامیداشت روز 
شهید را تشــریح کرد.به گزارش ایسنا، قاضی زاده هاشمی در 
این نشســت خبری گفت: قرار است هر سال یک استان یک 
موضوع مرتبط با ایثار و شــهادت و مربوط به همان استان را 
به فیلم تبدیل کند و بنیاد شهید بین ۲۵ تا ۳۰ درصد هزینه 
ساخت این فیلم ها را تقبل کند.وی برگزاری مراسم اختتامیه 
جشنواره ســرخ نگاران، نخستین جشــنواره موسیقی نوای 
مهر،ششمین جشنواره جایزه ملی ایثار، اختتامیه جایزه شهید 
پیشرفت  )جایزه شهید فخری زاده(، اجرای طرح سپاس )دیدار 
با خانواده های شهدا(، دیدار نمایندگان مقام معظم رهبری با 
جانبازان ،تجلیل از همسران جانبازان و غرس ۲۳۰ هزار نهال 
به یاد ۲۳۰ هزار شهید را از جمله برنامه های گرامیداشت روز 
شهید برشمرد.قاضی زاده هاشمی در ادامه این نشست خبری در 
پاسخ به پرسشی درباره شایعات مربوط به حضورش به عنوان 

سفیر گفت:عده ای دوســت دارند من در بنیاد شهید خدمت 
نکنم حتی به قیمت سفیر شدن.این عده اگر خبری هم نباشد 
خبرسازی و جوسازی می کنند. این نوع جوسازی ها حتی قبل 
از برگــزاری انتخابات نیز وجود داشــت. وی همچنین درباره 
پرونده های مربوط به شهدای سلامت نیز گفت: هر پرونده ای 
که درباره شهدای سلامت به دست بنیاد شهید برسد جلسات 
احراز درباره آنها برگزار می شــود و تا کنون هم به همین روال 
عمل شده اســت.قاضی زاده هاشمی درباره علت متفاوت بودن 
درصدهای جانبازی در بنیاد شهید با نیروهای مسلح نیز گفت: 
هر کسی می خواهد نظام درصدی خود را تغییر بدهد باید به 
یگان نظامی مربوطه اش مراجعه کنــد. در عین حال در حال 
بررسی زمینه هایی هستیم که کمیسیون های احراز جانبازی 
را به صورت مشــترك برگزار کنیم و اگر به تفاهم برسیم این 
کار انجام خواهد شد.وی در بخش دیگر سخنانش اعلام کرد: 

گروه صندوق ذخیره شــاهد هیچگونه ارتباطی با ارکان بنیاد 
شهید ندارد.قاضی زاده هاشمی در بخش دیگر سخنانش گفت: 
در ماه های آینده شناســنامه دهک های پایین با تعیین میزان 
درآمد، وضعیت اشتغال، مسکن و آسیب ها تهیه و متناسب با 
آن کمک ها انجام می شود. در بخش تعاون که اصل کار بنیاد 
شهید و شامل خدمات معیشتی و رفاهی است، سعی شده به 
جای خدمات هلیکوپتری تمرکز بر روی دهک پایین صورت 
گیرد و قشــری که نیازمندتر بوده و وضعیت ویژه تری دارند، 
شناسایی شوند.قاضی زاده هاشمی ادامه داد: طی ماه های آینده 
شناســنامه دهک های پایین با تعیین میزان درآمد، وضعیت 
اشتغال، مسکن و آسیب ها تهیه کند و متناسب با آن کمک ها 
انجام شــود. ۹ هزار خانوار به عنوان مهمترین دهک خدمات 
رسانی در اولویت قرار دارند. معاون رئیس جمهور افزود: مجموعه 
آی تی بنیاد شهید و امور ایثارگران تقویت شده است تا بنیاد 

به طور کلی به ســازمانی هوشمند تبدیل شود. به این منظور 
نیاز به برقراری ارتباط ســامانه  بنیاد با ســازمان های مختلف 
وجود دارد که بخشــی از این کار صورت گرفته و بخش دیگر 
در دست پیگیری اســت. وی با اشاره به فعالیت های صندوق 
اشتغال و کارآفرینی ایثارگران گفت: این صندوق متولی ایجاد 
شغل غیردولتی برای ایثارگران است که این صندوق تاکنون 
جلساتی با بانک های عامل و صندوق توسعه ملی داشته  است.
قاضی زاده هاشمی با اشاره به تغییر رویکردهای فرهنگی بنیاد 
شهید و امور ایثارگران گفت: رویکرد بنیاد در این حوزه استفاده 
از ظرفیت های مردمی و همراهی سایر دستگاه هاست.وی افزود: 
در زمینــه بهداشــت و درمان به تقویــت مجموعه بیمه دی 
پرداختیم. در حوزه اموال و املاك متعلق به بنیاد که فاقد سند 
هســتند نیز سامانه ثبت املاك بنیاد تشکیل شده است تا در 

نهایت مسئله ثبت قانونی این املاك مشخص شود. 


